
PROTOKÓŁ nr LXXI/2024
z LXXI Sesji Rady Gminy Grunwald 

z dnia 31 stycznia 2024r.
Początek obrad godz. 15 0 0

Zakończenie obrad godz 15  4 6  

Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska.
Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1)
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Adam Szczepkowski - Wójt Gminy Grunwald,
2. Pani Magdalena Makowska- Główna Księgowa,

Podjęto uchwały od nr 530 do nr 531

Ad. pkt. 1. Otwarcie LXXI Sesji Rady Gminy.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  przywitała  przybyłych  gości  oraz
poinformowała,  że  obrady  są  utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz
i  dźwięk  oraz  dokonała  otwarcia  LXIX  Sesji  Rady  Gminy,  po  czym  na  podstawie  l isty
obecności stwierdziła kworum, przy którym można obradować i  podejmować prawomocne
uchwały Rady Gminy.  
Radni uwag nie zgłosil i .

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad na LXXI  Sesję Rady Gminy.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  porządek  przesłany  był  radnym  na
skrzynki  posiedzenia.pl  oraz  opublikowany  w  BIP  Grunwald  zał .  2.  Poprosiła  radnych
o składanie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
Wniosek o dodanie do porządku obrad:

1. Przyjęcie  protokołu  nr  LXIX/2023  z   Sesji  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia
28.12.2023 r.

    Rada Gminy Grunwald przyjęła ww. wniosek.

Radni więcej uwag nie zgłosili. 
Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie  – stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu nr LXIX/2023 z  Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia   28.12.2023 r.
4. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy oraz Komisji stałych rady gminy za 2023. 
5. Sprawozdanie z realizacji dotacji celowej na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni

ścieków na terenie Gminy Grunwald za rok 2023. 
6. Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach funduszu sołeckiego w 2023 roku. 
7. Sprawozdanie z realizacji projektu pn. wdrożenie cyfrowego systemu obsługi sieci wodociągowej

w Gminie Grunwald (w tym: sprawozdanie z wydatków oraz uzyskane efekty). 
8. Sprawozdanie  z  realizacji  projektu  pn.  nowoczesne  usługi  cyfrowe  dla  mieszkańców  Gminy

Grunwald (w tym: sprawozdanie z wydatków oraz uzyskane efekty). 
9. Zaopiniowanie projektów uchwał przez Radę Gminy:       
9.1. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald  na lata 2024-2032;
9.2. w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Grunwald na 2024 r. ;                                 
9.3. w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  hipoteki  na  rzecz  Banku  Spółdzielczego
w Olsztynku na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Grunwald;
9.4. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas
oznaczony do 3 lat;

1



9.5. w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/139/01 Rady Gminy Grunwald z siedzibą w Gierzwałdzie
z dnia  10 maja 2001 r.  w sprawie ustanowienia  Fundacji  Rozwoju Przedsiębiorczości  „ATUT”,
ustalenia jej statutu, wyznaczenia przedstawiciela oraz upoważnienia do dokonania wpisu Fundacji.

10.Interpelacje i zapytania radnych. 
11.Wolne wnioski i informacje.
12.  Zamknięcie  posiedzenia .  

Wykaz imienny:

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kamińska Małgorzata ZA

3 Królikowski Adam ZA

4 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

5 Matuszewski Sławomir ZA

6 Napłoszek Zbigniew ZA

7 Nowicki Dariusz ZA

8 Piasecki Arkadiusz ZA

9 Sawicki Jerzy ZA

10 Stanka Iwona ZA

11 Szewczak Piotr ZA

12 Tański Mieczysław ZA

13 Ziejewska Ewa ZA

14 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosil i .  

Ad. pkt. 3.    Przyjęcie  protokołu  nr  LXIX/2023  z   Sesji  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia  
28.12.2023 r.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  -  protokół  był  dostępny
w  biurze  obsługi  rady.  Radni  otrzymali  na  swoje  skrzynki  posiedzenia.pl .  Proponuję
przyjąć protokół nr LXIX/2023 z Sesji  Rady Gminy Grunwald z dnia 12.12.2023 roku bez
odczytywania.
Radni uwag nie zgłosili.

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kamińska Małgorzata ZA

3 Królikowski Adam ZA

4 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

5 Matuszewski Sławomir ZA
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6 Napłoszek Zbigniew ZA

7 Nowicki Dariusz ZA

8 Piasecki Arkadiusz ZA

9 Sawicki Jerzy ZA

10 Stanka Iwona ZA

11 Szewczak Piotr ZA

12 Tański Mieczysław ZA

13 Ziejewska Ewa ZA

14 Zwalińska Krystyna ZA

Rada Gminy Grunwald przyjęła protokół LXIX/2023 z dnia 28.12.2023 roku bez
odczytywania.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad.  pkt.  4.        Sprawozdanie  z  działalności  Rady  Gminy  oraz  Komisji  stałych  rady  
gminy za 2023. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  sprawozdania
zostały omówione na wspólnym posiedzeniu komisji  zał  nr 3,  4,  5,  6 i  7.
Radni uwag nie zgłosili.

Ad.  pkt.  5  .    Sprawozdanie  z  realizacji  dotacji  celowej  na  dofinansowanie  budowy  przydomowych  
oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Grunwald za rok 2023. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  sprawozdanie
zostało omówione na wspólnym posiedzeniu komisji  zał  nr 8.
Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt. 6  .  Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach funduszu sołeckiego w 2023 roku.   
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  temat  został
omówiony  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  zał  nr  9.  Zawnioskowano  o  uzupełnienie
informacji ,  która została odczytana zał  nr 10
Radni uwag nie zgłosili.

Ad.  pkt.  7.    Sprawozdanie  z  realizacji  projektu  pn.  wdrożenie  cyfrowego  systemu  obsługi  sieci  
wodociągowej w Gminie Grunwald (w tym: sprawozdanie z wydatków oraz uzyskane efekty). 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  temat  został
omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji  zał  nr 11.
Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt. 8.   Sprawozdanie z realizacji projektu pn. nowoczesne usługi cyfrowe dla mieszkańców Gminy  
Grunwald (w tym: sprawozdanie z wydatków oraz uzyskane efekty). 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  temat  został
omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji  zał  nr 12.

Ad. pkt. 9.   Zaopiniowanie projektów uchwał przez Radę Gminy:       
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  Jako Gmina znaleźliśmy się w
bardzo trudnej sytuacji, za którą cała odpowiedzialność moim zdaniem spoczywa na byłym już wójcie panu 
Adamie Szczepkowskim, który nie powiedział nam o niepłaceniu kredytu w rachunku bieżącym, czy płatnoś
ci ZUS i jest tak, że gmina ma zablokowane konto bankowe, i nie wypłacono wynagrodzeń pracownikom a t
akże zasiłków z GOPS. Uważam, że budżet jest dalej negatywnie oceniany i jest to moim zdaniem, zdanie w
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iększości ale musimy go przyjąć, żeby rozpocząć procedurę odblokowania kont bankowych a nie czekać do 
kolejnego miesiąca  na ustalenie nowego budżetu.  Budżet, który  proponuję  przyjąć trzeba
będzie poddać dokładnej analizie i przebudowie  będzie to możliwe jak dotrze do nas  już  Komisarz.
Kolejnym krokiem dla ratowania sytuacji finansowej gminy jest  przyjęcie programu, o  którym
już nieraz mówiłam   i w   tej sprawie składam wniosek o  przygotowanie projektu  uchwały intencyjnej.
Przyjęcie  dzisiejszego  budżetu jest konieczne by  pracownicy gminy i szkół,  oraz mieszkańcy  korzystający
z Pomocy GOPS  otrzymali swoje środki jak najprędzej,  gdyż każdy ma swoje  zobowiązania  dlatego też
wnioskuję o przyjęcie tego projektu budżetu.  
Radna -  Pani  Małgorzata  Kamińska  -  chciałabym uzupełnić wypowiedź Przewodniczące, bo
nie do końca będzie tak, że po przyjęci tego projektu budżetu środki zostaną odblokowane, gdyż
ustawa o finansach publicznych wskazuje, że nie przyjecie uchwały budżetowej w terminie do dnia
ustalenia budżetu przez RIO podstawą jest projekt budżetu. Wiemy, że Szczepkowski przestał być
wójtem na podstawie prawomocnego wyroku sądu, tylko szkoda, że wyrok zapadł tak późno, bo
szkody  byłyby  mniejsze  i  uważam,  że  współodpowiedzialną  za  tą  sytuację  finansową  ponosi
główna księgowa i sekretarz, ponieważ na komisji nikt nie wspomniał, że konta są zablokowane
i ludzie nie dostali wypłat. Mam nadzieje, że sprawozdania za wykonanie budżetu za rok 2022
zostaną  szybko  opublikowane,  żeby  można  było  opracować  budżet.  Po  przegłosowaniu  tego
budżetu, który dalej uważamy za nierealny ale postanowiliśmy go przyjąć ze względu na to, że po
przyjęciu budżetu gdy wpłyną środki będzie można je przekazać na wypłaty. Rani starają się zrobić
wszystko, żeby naprawić szkody jakie zostały wyrządzone i ciężka praca przed przyszłą radą. 
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  cieszę  się,  że  radni  doszli  do  takich
wniosków  szkoda  tylko,  że  tak  późno.  Zastępuje  skarbnika  od  1,5  roku  i  na  każdej  sesji
sygnalizowaliśmy  z  wójtem  jakie  są  problemy,  które  są  już  od  wcześniej  niż  tu  przyszłam.
Wielokrotnie informowaliśmy o sytuacji finansowej gminy i proponowaliśmy konsultacje z firmą
doradczą  ale  radni  nie  byli  zainteresowani  rozmową.  W sprawie  zablokowanych kont,  to  jest
zajęcie na jednym konice z ZUS a drugie konto nie jest  zablokowane tylko bank bezprawnie
potrącił środki przelewając na inne konto bez naszej zgody spłacając kredyt, na który nie mieliśmy
środków.  Spłacając  ten  kredyt  bank  zabrał  środki,  które  były  przeznaczone  na  GOPS
i wynagrodzenia, o czym został już powiadomiony wojewoda. 
Radna  -  Pani  Małgorzata  Kamińska  -  wasze  sugest ie  zawsze  kończyły  s ię ,  żeby
kredyt  spłacić  kredytem  a  nie  chciel iście  s łyszeć  o  programie  oszczędnościowym.  W
sprawie  zaległości  do  ZUS  to  radni  wielokrotnie  pytal i  i  o t rzymywali  odpowiedź,  że
jest  to  spłacane  i  wynegocjowane  są  umowy  ratalne,  jeżel i  ZUS  zablokował  to  znaczy,
że  nie  były  płacone.  W sprawie  przelania  środków  przez  bank  to  t rudno  wymagać  jest ,
żeby  bank  nie  spłaci ł  kredytu,  który  powinien  być  spłacony  do  końca  roku  i  to  było
zapowiedziane  na  grudniowej  sesj i ,  że  ten  kredyt  będzie  spłacony.  Proszę  teraz  na
radnych  nie  zwalać  winy,  bo  nie  sztuka  jest  rządzić  na  kredyt  tylko  t rzeba  rządzić  tym
co się  ma.  
Radny -  Pan Sławomir Matuszewski  -  w jakim celu  jes t  hipotek  skoro  najpierw sciąga
środki  z  konta? 
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  też  nas  to  ciekawi  i  zapytaliśmy  o  to
radcę prawnego banku.
Radna-  Pani  Ewa  Ziejewska-  popieram  wypowiedź  radnej  M.  Kamińskiej .  Pamiętam
spotkanie  z  doradcą  finansowym,  który  nam  przedstawiał  inne  gminy  i  proponował
kredyty  i  obligacje,  radni  chcieli  rozmawiać  ale  o  oszczędnościach  a  nikt  nie  chciał
słuchać.  Budżet  przegłosujemy  tylko  dla  ludzi,  żeby  mieli  zasiłki  i  wynagrodzenia,  bo
inaczej to on się nie nadaje.  
Radna  -  Pani  Małgorzata  Kamińska  -  wiemy,  że  byłemu  wójtowi  należał  s ię
ekwiwalent  za  ur lop,  czy został  on wypłacony i  w jakiej  wysokości .  
Główna Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-   ekwiwalent  nie  został  wypłacony  jak
również wynagrodzenie wójta nie zostało wypłacone, coś około 21 tys zł .  
Radna-  Pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  czy  są  zobowiązania  wobec  banku  terminowe,
które mogą spowodować, że bank znowu sobie pobierze środki z konta? 
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-   bank  potrącił  sobie  już  całą  kwotę
ale  patrząc  na  zachowania  banku  to  nie  wiem  czy  to  się  nie  powtórzy.  Zobowiązania
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may ale są one spłacane w terminie.  
Radna-  Pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  zapytała  jak  jutro  będziecie  pracowały,  bo jutro
wraca skarbnik?
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  tak,  jutro  wraca  skarbnik  na  razie
będziemy pracowały razem  a reszta zależy już od komisarza,  który przyjdzie.  
Radna- Pani Ewa Ziejewska- kiedyś się zawierało umowy na zastępstwa.
Sekretarz  Gminy  -  Pan  Jan  Sokołowski  -  18  stycznia  bank  bez  naszej  wiedzy  przelał
środki  z  konta  nr  jeden,  do  których  nie  miał  uprawnień,  bo  były  tam  zgromadzone
środki  z  dotacji  celowej  na  GOPS  i  wynagrodzenia.  Bank  przelał  z  konta  nr  jeden  na
konto  nr  dwa  i  bank  został  poinformowany  jakie  jest  stanowisko  gminy.  W odpowiedzi
dla  Pani  Kamińskiej ,  że  coś  źle  zrobil iśmy  to  nie  czuję  się  winny  a  swoje  zadania
wykonuję,  żeby  urząd  funkcjonował  normalnie  i  wszystkie  sprawy,  które  dotyczą
funkcjonowania  urzędu  idą  prawidłowo  mimo,  że  wykonują  pracę  ponad  swoje  si ły,  jak
również  Pani  Magda.  Zachęcam  Państwa  dla  dobra  tej  gminy  aby  WPF  i  budżet  został
przyjęty to spowoduje uniknięcia problemów. 
Radna  -  Pani  Małgorzata  Kamińska  -  od  dwóch  la t  rada  gminy  nie  przyjmowała
budżetu  i  nigdy  nie  było  takich  problemów,  więc  proszę  nie  mówić,  że  to  dlatego,  że
budżet  nie  został  przyjęty.  W  momencie  kiedy  budżet  nie  zostaje  przyjęty  gmina
funkcjonuje  na projekcie  budżetu.
Sekretarz  Gminy -  Pan Jan Sokołowski  -  w tym przypadku  bank  pobrał  ponad  800  tys
zł  z konta,  czy w innych latach była taka sytuacja?
Radna  -  Pani  Małgorzata  Kamińska  -  a  czy  w  innych  la tach  była  taka  sytuacja ,  że
gmina nie  spłaci ła  kredytu w rachunku bieżącym. Nie było takiej  sytuacj i .
Radny  -  Pan  Sławomir  Matuszewski  -  niepodjęcie  budżetu  spowodowało  te  problemy
nie byłoby problemu gdyby budżet  był  realny.
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  skoro  budżet  był  nierealny  to
dlaczego radni  nigdy nie wskazali  rozwiązania.  Wskazania,  że zdjąc z budżetu 7,5 mln z
opłaty  eksploatacyjnej  ale  nic  w zamian nie  wprowadzenie  i  z  wydatków nie  zdjęcie,  bo
radni się nie znają to nie jest  wskazówka. 

Ad. pkt.   9.1.   w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald  na lata 2024-  
2032.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  złożyła  wniosek  o  nie
odczytywanie po raz kolejny projektu uchwały.  
Radni w głosowaniu jawnym wniosek przyjęli .  
Radna-  Pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  złożyła  wniosek,  aby  uchwała  został  odczytana
a pominięte jedynie podstawy prane. 
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- poddała pod głosowanie wniosek. 
Radni w głosowaniu jawnym odrzucil i  wniosek.
Radna-  Pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  dajemy  świadectwo  jak  traktujemy  swoich
mieszkańców. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie (zał  nr 13).

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kamińska Małgorzata ZA

3 Królikowski Adam ZA

4 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

5 Matuszewski Sławomir ZA
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6 Napłoszek Zbigniew ZA

7 Nowicki Dariusz ZA

8 Piasecki Arkadiusz ZA

9 Sawicki Jerzy ZA

10 Stanka Iwona ZA

11 Szewczak Piotr ZA

12 Tański Mieczysław ZA

13 Ziejewska Ewa ZA

14 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosil i .  
Podjęto  uchwałę  nr   LXXI/530/2024 z  dnia  31  stycznia  2024 r.  w  sprawie  uchwalenia   Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Grunwald  na lata 2024-2032.

Ad. pkt.   9.2.   w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Grunwald na 2024 r.   
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie (zał  nr 14).

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk nieobecny

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy ZA

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA
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14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosil i .  
Podjęto uchwałę nr  LXXI/531/2024 z dnia 31 stycznia 2024 r.  w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy
Grunwald na 2024 r. 

Ad.  pkt.    9.3.  w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   ustanowienie   hipoteki   na   rzecz   Banku  
Spółdzielczego w Olsztynku na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Grunwald. 
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał .  nr 15).
Radni uwag nie zgłosil i .  

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kamińska Małgorzata ZA

3 Królikowski Adam ZA

4 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

5 Matuszewski Sławomir ZA

6 Napłoszek Zbigniew ZA

7 Nowicki Dariusz ZA

8 Piasecki Arkadiusz ZA

9 Sawicki Jerzy ZA

10 Stanka Iwona ZA

11 Szewczak Piotr ZA

12 Tański Mieczysław ZA

13 Ziejewska Ewa ZA

14 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosil i .  
Podjęto  uchwałę  nr   LXXI/532/2024  z  dnia  31  stycznia  2024  r.  w   sprawie   wyrażenia
zgody   na   ustanowienie   hipoteki   na   rzecz   Banku   Spółdzielczego  w  Olsztynku  na
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Grunwald. 

9.4. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas
oznaczony do 3 lat.
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał .  nr 16).
Radni uwag nie zgłosil i .  

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kamińska Małgorzata ZA
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3 Królikowski Adam ZA

4 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

5 Matuszewski Sławomir ZA

6 Napłoszek Zbigniew ZA

7 Nowicki Dariusz ZA

8 Piasecki Arkadiusz ZA

9 Sawicki Jerzy ZA

10 Stanka Iwona ZA

11 Szewczak Piotr ZA

12 Tański Mieczysław ZA

13 Ziejewska Ewa ZA

14 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosil i .
Podjęto  uchwałę  nr   LXXI/533/2024  z  dnia  31  stycznia  2024  r.   w  sprawie  wyrażenia
zgody  na  zawarcie   kolejnej  umowy  dzierżawy  po  umowie  zawartej  na  czas  oznaczony
do 3 lat .

9.5. w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/139/01 Rady Gminy Grunwald z siedzibą w Gierzwałdzie
z  dnia  10  maja  2001  r.  w  sprawie  ustanowienia  Fundacji  Rozwoju  Przedsiębiorczości  „ATUT”,
ustalenia jej statutu, wyznaczenia przedstawiciela oraz upoważnienia do dokonania wpisu Fundacji.
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał .  nr 17).
Radni uwag nie zgłosil i .  

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kamińska Małgorzata ZA

3 Królikowski Adam ZA

4 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

5 Matuszewski Sławomir ZA

6 Napłoszek Zbigniew ZA

7 Nowicki Dariusz ZA

8 Piasecki Arkadiusz ZA

9 Sawicki Jerzy ZA

10 Stanka Iwona ZA
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11 Szewczak Piotr ZA

12 Tański Mieczysław ZA

13 Ziejewska Ewa ZA

14 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosil i .
Podjęto  uchwałę  nr   LXXI/534/2024  z  dnia  31  stycznia  2024  r.  w  sprawie  zmiany
Uchwały  nr  XXXI/139/01  Rady  Gminy  Grunwald  z  siedzibą  w  Gierzwałdzie
z  dnia  10  maja  2001  r.  w  sprawie  ustanowienia  Fundacji  Rozwoju  Przedsiębiorczości
„ATUT”,  ustalenia  jej  statutu,  wyznaczenia  przedstawiciela  oraz  upoważnienia  do
dokonania wpisu Fundacji .

Ad. pkt. 11  .   Interpelacje i zapytania radnych.  
Radni uwag nie zgłosili. 
Radna- Pani Ewa Ziejewska-  poinformowała, że mieszkańcy budynku socjalnego w Dylewku
zgłosili,  że w piątek przywieziono nowy piec dla Pana X, który ma przydzielone mieszkanie.
Mieszkańcy są oburzeni, bo jedna z rodzin też potrzebowali pieca i zgłaszała taką potrzebę do
gminy, która odpowiedziała, że nie ma środków na ten cel. Mieszkańcy zaciągnęli kredyt i kupili
piec, nawet zamontowała, bo gmina nie miała kim, co prawda mają zmniejszony czynsz ale też by
chcieli tak jak temu Panu. Zapytała, czy ten pan kupił ze środków własnych, czy zakupiła piec
gmina? Kolejny problem Dylewka to fakt, że mieszkańcy zrzekli się części działki pod budowę
placu zabaw i brak jest informacji i placu zabaw dalej nie ma. Miało być wysłane pismo do agencji
ale brak jest odpowiedzi. Kolejna sprawa to jedna mieszkanka  z czworgiem dzieci w tym dwoje
niepełnosprawnych napisała pismo i nie otrzymała odpowiedzi a dzwoni do gminy, która twierdzi,
że odpowiedź wysłała. 
Radna - Pani Małgorzata Kamińska- zapytała, kiedy sprawozdania za rok 2023 będą dostępne.
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  sprawozdania  sporządza  się  do  dnia
22 lutego, wcześniej  nie będą dostępne. 
Radni więcej uwag nie zgłosil i .  

Ad. pkt. 12. Wolne wnioski i informacje.

Radni  uwag nie zgłosil i .  

Ad. pkt.  13.  Zamknięcie sesji .
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  wobec  zrealizowania  porządku
obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła LXXI sesję Rady Gminy Grunwald.

                 Protokołowała        Przewodnicząca Rady Gminy

Iwona Mikołajczak Ewa Bawolska
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